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                                                             Protokół Nr 48/23 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 24 kwietnia 2023 r. 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępców prezydenta miasta oraz kierowników Urzędu Miasta, dokonał 

przewodniczący komisji Andrzej Kopeć. Obrady rozpoczęto 24 kwietnia 2023 o godz. 16:00, 

a zakończono o godz. 17:51 tego samego dnia. Na statutową liczbę 12 radnych w chwili 

rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków komisji. Obecność członków komisji, radni 

potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis 

na liście obecności (lista obecności stanowi załącznik do nin. protokołu). Przewodniczący 

poinformował, że obrady komisji są prawomocne. Obrady odbyły się stacjonarnie w sali 

konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźle,  za 

pośrednictwem systemu eSesja.  

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Chudomięt 

2. Ewa Czubek  

3. Wiesław Fąfara 

4. Andrzej Kopacki  

5. Andrzej Kopeć 

6. Jacek Król 

7. Adam Oczoś 

8. Fabian Pszon 

9. Tomasz Scheller 

10. Ewa Stogniew 

11. Dominik Szustakiewicz 

12. Ireneusz Wiśniewski 

 

Proponowany porządek posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle zwołanej na dzień 24 kwietnia 2023 r. godz. 16:00 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 47 z dnia 27 marca 2023 r. 

4. Analiza funkcjonowania Kędzierzyńsko-Kozielskiego Centrum Aktywności ,,Wodne 

oKKo” za 2022 rok – temat wynika z planu pracy. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków pod lp. 11, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków pod lp. 401, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

darowizny na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości gruntowej 

oznaczonej jako działka nr 1185/43, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie 

ewidencyjnym Kędzierzyn, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

darowizny na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości gruntowej 

oznaczonej jako działki nr: 3420/119, 3420/121, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w 

obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Policji środków finansowych. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035. 

12. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad.  

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że po terminie wysyłki wpłyną 

projekt uchwały. 

 

Artur Maruszczak, I zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że chodzi o korektę powierzchni działki.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 

obrad ww. projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 314 k.m. 2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu 

obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Przyjaźni.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Fabian Pszon 

NIEOBECNI (4) 

Ewa Czubek , Jacek Król, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz 
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Porządek obrad po zmianach: 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 47 z dnia 27 marca 2023 r. 

4. Analiza funkcjonowania Kędzierzyńsko-Kozielskiego Centrum Aktywności ,,Wodne 

oKKo” za 2022 rok – temat wynika z planu pracy. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków pod lp. 11, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków pod lp. 401, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

darowizny na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości gruntowej 

oznaczonej jako działka nr 1185/43, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie 

ewidencyjnym Kędzierzyn, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

darowizny na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości gruntowej 

oznaczonej jako działki nr: 3420/119, 3420/121, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w 

obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako 

działka nr 314 k.m. 2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy 

ul. Przyjaźni.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Policji środków finansowych. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035. 

13. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

14. Zakończenie obrad.  

 

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 47 z dnia 27 marca 2023 r. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że projekt protokołu został 

zamieszczony na portalu eSesja.pl oraz na bip., nie wpłynęły uwagi do protokołu, 

przewodniczący komisji poddał pod głosowanie protokół nr 47/23. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 47 z dnia 27 marca 2023 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Fabian Pszon, 

Tomasz Scheller, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (2) 

Adam Oczoś, Ewa Stogniew 
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NIEOBECNI (3) 

Ewa Czubek , Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

 

Ad 4.  

Analiza funkcjonowania Kędzierzyńsko-Kozielskiego Centrum Aktywności  

,,Wodne oKKo” za 2022 rok – temat wynika z planu pracy (analiza stanowi załącznik do nin. 

protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że komisja zapoznała się z materiałem 

pisemnym, otworzył dyskusję w tym temacie.  

 

Dyrektor MOSiR Tomasz Radłowski w nawiązaniu do informacji pisemnej szczegółowo 

poinformował o wyższej frekwencji na basenie, basenie zewnętrznym na ponad 30 tys. osób 

więcej, bardzo wysokiej frekwencji w strefach saun z 11 tys. odwiedzin na ponad 21 tys. osób 

więcej oraz o planach na przyszłość.  

 

Dyrektor MOSiR Tomasz Radłowski poinformował o  uczestnikach korzystających ze zniżek.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał czy mieszkańcy naszej gminy korzystają z przywilejów 

bycia mieszkańca gminy, poprzez zniżki.  

 

Radny Andrzej Kopacki pochwalił funkcjonowanie Kędzierzyńsko-Kozielskiego Centrum 

Aktywności ,,Wodne oKKo”, ceny są umiarkowane a jakość usług jest wysoka. Sugeruje 

powiększenie strefy saun, jest pusta cześć pod gastronomie.  

 

Radny Tomasz Scheller poinformował o średnim koszcie wejścia na basen, w jego 

wyliczeniach to 29 zł  i kwotę dopłaty przez gminę. Też popiera upust dla mieszkańców naszej 

gminy, wtedy koszty były by wyższe. Zapytał ile osób z zewnętrznych gmin wchodzi na obiekt. 

Chciałby poznać skalę i kwoty dopłat. Gdyż gmina w 2021 r. dopłaciła z budżetu 2 mln. zł a w 

2022 też tyle gmina dopłaciła.  Cieszy go duża frekwencja na obiekcie.  

 

Dyrektor MOSiR Tomasz Radłowski wyjaśnił, że nie ma możliwości przygotowania takiej 

informacji dot. klientów indywidualnych, zobowiązał się do przygotowania zestawienia grup 

zorganizowanych. 

 

Radny Tomasz Scheller zapytał czy strefa saun samofinansuje się, zapytał o rachunek 

ekonomiczny, czy sauny samofinansują się.  

 

Dyrektor MOSiR Tomasz Radłowski wyjaśnił, że w przypadku saun, musiałby dokonać takiej 

analizy, dodał, że uruchomienie i wysoka jakość usług świadczonych na saunach wymaga 

dużych nakładów finansowych. Nie potrafi wskazać kosztu utrzymania saun do ceny biletów, 

bo wtedy sauny mieć osobne zasilanie w prąd . 

 

Radny Tomasz Scheller zapytał o odnawialne źródła energii. Wskazał pilną potrzeb montażu 

innych źródeł w celu minimalizacji kosztów. Zapytał o koszt rachunków za energię.  
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Dyrektor MOSiR Tomasz Radłowski poinformował, że są zainstalowane solarny, do grzania 

wody. Zobowiązał się do przygotowania zestawienia kosztów energii.  

 

Radny Tomasz Scheller zapytał o puste pomieszczenie. 

 

Dyrektor MOSiR Tomasz Radłowski poinformował, że planuje tam stworzyć wodne centrum 

sensoryczne, które generują dobre dochody, wtedy klientów byłoby więcej i może gastronomia 

by odżyła.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć przypomniał, że w czasie koncepcji budowy obiektu, 

szacowano koszty utrzymania na 2 mln zł rocznie, z czego gmina miała dopłacać połowę czyli 

1 mln zł, lecz  z analizy widać, ze gmina dopłaca dwukrotnie więcej w stosunku do analizy 

czyli 2 mln. zł.  Nie jest proste dzielenie klientów na mieszkańców gminy i spoza gminy, należy 

się zastanowić czy nie spowoduje to spadku frekwencji i spadek kosztów.   

 

Radny Jacek Król poinformował, że na obiektach samorządowych na terenie województwa są 

rożne koszty dla mieszkańców gminy na którym obiekt jest usytuowany niż pozostałych osób,  

np. wejście na Wodną Nutę, znaczny upust mają posiadacze Karty Rodziny oraz Opolski 

Senior, korzystają z niższych cen, niż inne osoby. Uważa, że jest to kwestia wyliczenia i 

przygotowania regulaminów, co może nie spowodować obniżenia wpływów. Wskazuje, że 

może wprowadzenie np. karty ,,Rodzina KK” to może spowodować jeszcze wyższą frekwencję 

na basenie i zwiększenie zainteresowania, lecz jest to kwestia przeliczenia cennika, bo tego 

typu mechaniczny na obiektach są.  

 

Dyrektor MOSiR Tomasz Radłowski poinformował, że na obiekcie honorowane są p Karty 

Dużej Rodziny, Opolska karta rodziny i Seniora, Karta Gmina Kędzierzyn-Koźle dla Seniora, 

te karty dają możliwość skorzystania z obiektu w niższych cenach.  

 

Radny Tomasz Scheller zapytał o szacunek frekwencji w okresie wakacyjnym możliwości 

,,Wodnego okka”, do frekwencji z zeszłego roku 2022 z dobrego weekendu, jakie są 

możliwości.  

 

Dyrektor MOSiR Tomasz Radłowski poinformował, że w szczytowych weekendach 

wakacyjnych obiekt odwiedziło 17 tys. osób, nie poleca zwiększać frekwencji. W słoneczne 

weekendy ludzie, stali od rana, aby wejść na obiekt, nie powinno przekraczać się bariery 

komfortu.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał o wyniki do przedstawionego przez budową biznesplanu 

obiektu.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć przypomniał, że to nie był biznesplan tylko koncepcja 

szacunku kosztów obiektu w przyszłości. Były szacunki, że wydatki będą ok. 2 mln. zł  z czego 

50% pokryją przychody.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał czy chodzi o opłacalność czy o zwrot kosztów. Wskazał, 

że prywatne inwestycje muszą zwracać się w 100 % i jeszcze zarabiać.  
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Dyrektor MOSiR Tomasz Radłowski poprosił radnego o konkretne propozycje, tylko Białka 

Tanzańska z źródłami termalnymi generuje zysk. Czy należy podnieść ceny biletów by 

zbilansować koszty czy kąpielisko gminna powinno zaspokajać potrzeby mieszkańców z 

optymalnymi cenami.  

 

Komisja zapoznała się i przyjęła ww. informację dot. funkcjonowania Kędzierzyńsko-

Kozielskiego Centrum Aktywności ,,Wodne oKKo” za 2022 rok.  

 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 11, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie i otworzył dyskusję w tym 

temacie.  

 

Artur Maruszczak, I zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że w tym roku ze względu na finanse przeznaczono najniższą kwotę na 

dotacje. Ze względu na ograniczenia w budżecie. Wnioskodawcy mieli wiedzę o kwocie 

udzielonej dotacji i się zgodzili.  

 

Radny Wiesław Fąfara , że należy równo traktować mieszkańców, należy zwiększyć kwotę w 

budżecie na ten cel, gdyż ceny materiałów wzrosły. 

   

Radny Tomasz Scheller wskazał, że na komisji Infrastruktury wypowiedział się w tym temacie, 

przyznane kwoty są nie sprawiedliwe, były kamienice które w przeszłości otrzymały 70% 

dofinasowania a obecnie mieszkańcy otrzymali ok. 34%, wskazał propozycję zmiany, ze zależy 

dokonać podziału na podstawie  rodzaju budynków i tak przygotować widełki dofinansowania 

maksymalnego, należy popracować nad regulaminem, zmienić widełki, a nie wskazywać, że 

zależy to od możliwości budżetu. W głosowaniu będzie za gdyż i to jest duża pomoc dla 

naszych mieszkańców.  

 

Artur Maruszczak, I zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że w takie widełki nie chciałby wchodzić, bo czym się różnią zabytki w 

Koźlu do zabytków w Kędzierzynie, takie są możliwości finansowe gminy w tym roku.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt wyjaśnił, że trudno dokonać podziału, gdyż radny wskazał 

czterystoletnią letnią kamienice i stu letni kościół, co jest duża różnica, w jego obecnie 

należałoby ratować 400 letnią kamienicę. Przypomniał, że tylko radni mogą zmienić budżet 

tylko należy wskazać zmianę. Zapytał czy gmina udziela dotacji bez względy na zakres prac i 

zakres ochrony konserwatora zabytków. 

 

Artur Maruszczak, I zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że gmina udziela dotacji na zabytek, może dotyczyć to tylko dachu lub 

elewacji.  
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Radny Tomasz Scheller wskazał, że obecnie w kwietniu gmina nie ma już środków na dotację, 

dlatego wskazuje, że kwoty powinny być zwiększane, nabór powinien był ogłaszany kilku 

krotnie w ciągu roku, np. wnioski złożone  powinny być opiniowane w listopadzie a kolejno  w 

czerwcu, wskazał rozwiązanie sprawiedliwe dla mieszkańców miasta. Zapytał o ilość 

złożonych wniosków  

 

Artur Maruszczak, I zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że zostało złożonych tylko kilka wniosków, wszystkim udzielono dotacji 

w odpowiednim procencie.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków pod lp. 11, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek 

Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 12 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 401, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję w tym temacie, nikt nie zgłosił się 

do dyskusji, przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków pod lp. 401, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

 



projekt 

 

8 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 12 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny 

na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości gruntowej oznaczonej jako 

działka nr 1185/43, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn, 

stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie i otworzył dyskusję w tym 

temacie.  

Artur Maruszczak, I zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że Powiat Kędzierzyńsko-Kozielskiego poprosił, aby w drodze 

darowizny gmina przekazała nieruchomość gruntową oznaczoną jako działka nr 1185/43, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn, stanowiącej własność 

Gminy Kędzierzyn-Koźle. Stanowi pas drogowy a droga jest powiatowa. To forma 

porządkowania praw własności.  

Radny Grzegorz Chudomięt poinformował, że gmina przekazuje pas drogowy, nie powstanie 

tam parking, gdyż jest tam chodnik. Powiat prosi o drogę a ma tak wiele dróg będących w 

zarządzie powiatu w fatalnym stanie z dziurami, więc po co im kolejna droga. Zapytał czy 

powiat udzielił odpowiedzi na pytanie zadane dot. parku oraz  terenu przyszpitalnego, aby 

starostwo  ustaliło sposób podzielenia i formę przekazania gminie 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak odpowiedział, że tak, Starostwo udzielił 

odpowiedzi, wyraziło zgodę na odpowiedni podział i przekazanie gruntu gminie w drodze 

darowizny. Jest dobra współpraca pomiędzy gminą a starostwem.  

Radny Dominik Szustakiewicz uważa, że należy porządkować stan prawny nieruchomości, aby 

przy drodze powiatowej właścicielem był powiat a przy gminnych - gmina.  

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć podsumował, że należy pamiętać stan finansów który 

teraz panuje w samorządach jest pokłosiem zmian w finansach publicznych. Otrzymywane 

większe zwroty ma negatywne strony gdyż zwroty z PIT 5 nie wpływa do gmin i powiatu. Stan 

finansów publicznych jednostek samorządowych bardzo się pogorszył. Na skutek zmian w 

prawie podatkowych. Radny poinformował o śmietnikach przy ul. Bema, teren został 

przekazany powiatowi, obecnie śmietniki zniknęły.  

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak zobowiązał się do sprawdzenia tej sytuacji.  

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny 

na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości gruntowej oznaczonej jako 

działka nr 1185/43, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn, 

stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle..  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (10) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 10, ,,wstrzymujących się” – 1 , pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały. 

 

Ad 8.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny 

na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości gruntowej oznaczonej jako 

działki nr: 3420/119, 3420/121, położonej w Kędzierzynie-Koźlu  

w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie i otworzył dyskusję w tym 

temacie.  

 

Artur Maruszczak, I zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że przez ww. działki przebiega ścieżka rowerowa wzdłuż  

ul. Krzywoustego, aby w całości ścieżka należała do powiatu.  

 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji, przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie 

ww. projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny 

na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości gruntowej oznaczonej jako 

działki nr: 3420/119, 3420/121, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym 

Kędzierzyn, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 10, ,,wstrzymujących się” – 1, pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały. 
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Ad 9.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  

na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako 

działka nr 314 k.m. 2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy 

ul. Przyjaźni. 

 

Artur Maruszczak, I zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że chodzi o korektę powierzchni działki.  

 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji, przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie 

ww. projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka 

nr 314 k.m. 2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. 

Przyjaźni.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 11 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

 

Ad 10.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Policji środków finansowych. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie i otworzył dyskusję w tym 

temacie. 

 

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz poinformowała, że Komendant Policji  poprosił o przekazanie 

kwoty 60 tys. zł na wspólne patrole, jak co roku.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

 

Radny Grzegorz Chudomięt poinformował, że w głosowaniu będzie przeciw.  

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że w głosowaniu będzie przeciw, gdyż Komendant Policji 

informował, że liczbe etatów ma uzupełnione. .  
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radny Ireneusz Wiśniewski poinformował, że na Sesji będzie uczestniczyć Komendant Policji. 

 

Radny Fabian Pszon uważa, że za dodatkowe pieniądze ilość patroli zwiększy się, dzięki pracy 

w nadgodzinach jest większa wykrywalność.  

  

Ad vocem radny Adam Oczoś wyjaśnił, ze dotychczasowa argumentacja była, że brakuje 

pracowników, obecnie jest pełna obsada, więc o jakich nadgodzinach się mówi.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć dodał, że jutro na sesji, komendant udzieli wszystkich 

wyjaśnień.  

 

Radny Tomasz Scheller wyjaśnił, że w Policji są nadal wakaty. Uważa, że należy pozyskać 

informacje ile gminy z powiatu dokładają do nadgodzin i co zostanie z tych środków 

zrobionych.  

 

Radna Ewa Czubek zapytała czy można planować nadgodziny. Poprosiła o opinię mecenas.  

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że trudno jej się wypowiadać do kwestii 

organizacji pracy Komendant Policji, ustawa mówi, że Rada Gminy na warunkach określonych 

w porozumieniu może przekazać rekompensatę pieniężną za czas służby poza normatywną.  

Służba powinna się odbywać na ternie gminy.    

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Policji środków finansowych..  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Adam Oczoś 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 3, ,,przeciw” – 2, „wstrzymujących się” – 5, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 11.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie Joannę Hariasz, 

skarbnik miasta. 
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Skarbnik Miasta Joanna Hariasz, szczegółowo wyjaśniła, o dokonanych zmianach, zgodnie z 

przedstawionymi dokumentami w formie pisemnej w projekcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na rok 2023. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję i zapytał o Program Ciepłe 

Mieszkanie. Zapytał o kryteria.  

  

Odpowiedzi udzielił zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak, gmina ma możliwość 

pozyskania środków z Funduszu Ochrony Środowiska w budynkach wielorodzinnych, 

termomodernizacja, zakup systemów ogrzewania, modernizację stolarki okiennej. Dochód 

roczny nie może przekroczyć 120 tys. zł. na mieszkanie.  

Radny Tomasz Scheller  zapytał o kwotę przeszeregowania.  

Odpowiedzi udzielił zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak wyjaśnił, że jest to kwota 

przeszeregowania i podwyżek dla wszystkich pracowników gminy i jednostek, na cały rok, na 

poziomie nie przekraczającym 10%.  

Radny Tomasz Scheller  zapytał o odzysk wody po basenowej. Czy nie znalazł się oferent. 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak wyjaśnił, że nie ma wykonawcy i raczej zadanie 

nie będzie realizowane. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 7, ,,przeciw” – 2, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 12.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035 wraz z autopoprawką. 
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie Joannę Hariasz, 

skarbnika miasta. 

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta szczegółowo wyjaśniła, o dokonanych zmianach, zgodnie  

z przedstawionymi dokumentami w formie pisemnej w projekcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Radny Ireneusz Wiśniewski poinformował, o problemie z sprzętem w głosowaniu jest ,,za”.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa Stogniew 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król,  

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 7, ,,przeciw” – 2, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Ad 13.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Kolejny termin komisji został ustalony na 24 kwietnia 2023 r.  

 

Ad 14.  

Zakończenie obrad 

 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć podziękował za aktywne uczestnictwo w posiedzeniu 

komisji, po czym zakończył obrady o godz.. 17:51 tego samego dnia. 

Przygotował(a): Anna Dworaczek 


